
 
 

 

 

                                      
 

 

KLAIPĖDOS VALSTYBINĖS KOLEGIJOS STUDENTŲ ATSTOVYBĖ 

RINKIMŲ -  ATASKAITŲ TEIKIMO KONFERENCIJOS PROTOKOLAS 

 

2016-04-07 Nr. 1 

Klaipėda 

 

Konferencija įvyko: 2016 – 04 – 07 12:00 val.  

Konferencijos pirmininkas: Dainius Dikšaitis. 

Konferencijos sekretorius: Eisvina Pugačiovaitė. 

Dalyvavo: Dalyvių sąrašas pridedamas priede Nr. 1 . 

DARBOTVARKĖ: 

1. Pirmininko, sekretoriaus, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai ir tvirtinimas. 

2. Darbotvarkės tvirtinimas 

3. KVK SA metinės veiklos ataskaitos pristatymas 

4. KVK SA metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas 

5. KVK SA Valdybos veiklos ataskaitos pristatymas 

6. KVK SA Valdybos veiklos tvirtinimas 

7. KVK SA Revizijos veiklos ataskaitos pristatymas 

8. KVK SA Revizijos veiklos ataskaitos tvirtinimas 

9. KVK SA įstatų projekto pristatymas 

10. KVK SA įstatų projekto tvirtinimas 

11. Darbo reglamento darbo grupės kūrimas 

12. Kandidatų į Valdybą prisistatymai 

13. Kandidatų į Akademinę tarybą prisistatymas 

14. Kandidatų į prezidento postą pasisakymai 

15. Delegatų balsavimas 

16. KVK SA Revizijos komisijos rinkimas 

17. Balsavimo rezultatų paskelbimas 

 

1.SVARSTYTA. Pirmininko, sekretoriaus, balsų skaičiavimo komisijos rinkimai ir tvirtinimas. 

Siūlomi kandidatai į pirmininko ir sekretoriaus pareigas: Dainius Dikšaitis ir Eisvina Pugačiovaitė. 

Siūlomi kandidatai į balsų skaičiavimo komisija:   

ŠU SA Margarita Vagdarytė siūlo  KUSS Edgarą Pošką 

KUSS Edgaras Poška siūlo LAMJ SA Deimantė Pabrezaite 



 
 

 

 

                                      
 

 

LAMJ SA Deimantė siūlo ŠU SA Margarita Vagdarytę 

KVK SA Gerda Jagminaitė siūlo Indrę Leonovą 

NUTARTA: 

Bendru nutarimu patvirtinti: 

1. Konferencijos pirmininkas – Dainius Dikšaitis 

2. Konferencijos sekretorius – Eisvina Pugačiovaitė 

3. Balsų skaičiavimo komisija – KUSS Edgaras Poška, LAJM SA Deimantė Pabrėžaitė, ŠU 

SA Margarita Vagdarytė, KVK SA Indrė Leonova 

4. Balsų skaičiavimo komisijos pirmininkas – KVK SA Indrė Leonova  

5. Kvorumas yra 29 iš 32, kvorumas patvirtintas. 

 

2. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas. 

KVK SA prezidentas Kasparas Nacius pasiūlė į darbotvarkę po pirmosios pertraukos įtraukti įstatų 

projektų pristatymą ir įstatų projektų tvirtinimą. 

NUTARTA: 

Bendru nutarimu įstatų projektų pristatymas ir tvirtinimas įtrauktas į darbotvarkę po pirmosios 

pertraukos. 

 

3.SVARSTYTA. KVK SA metinės veiklos ataskaitos pristatymas. 

KVK SA metų veiklos ataskaitą pristatė KVK SA Prezidentas Kasparas Nacius. 

Užduoti klausimai:  

KVK SA Agnė Tautavičiūtė – kokias svarbiausias akademines veiklas išskirtum per šiuos metus? 

KVK SA Julius Šarūnas – Finansinėje ataskaitoje nesutampa duomenys, tai klaida ar netikslūs 

duomenys? 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė – kokius darbus buvai išsikėlęs, bet neįvykdei? 

KVK SA alumni Donatas Averkinas – kokiu darbu norėtum labiausiai pasidžiaugti per šiuos metus? 

 

4.SVARSTYTA. KVK SA metinės veiklos ataskaitos tvirtinimas. 

Už dalykinę ataskaitos dalį balsavo - 27, prieš - 0, susilaikė – 1 

Už finansinę ataskaitos dalį balsavo - 21 , prieš - 1, susilaikė -  5 

NUTARTA:  

KVK SA metinė dalykinė ataskaita patvirtinta. 

KVK SA metinė finansinė ataskaita patvirtinta. 



 
 

 

 

                                      
 

 

 

5.SVARSTYTA. KVK SA Valdybos veiklos ataskaitos pristatymas. 

Valdybos ataskaitą pristatė KVK SA Valdybos narė Jurgita Servaitė. 

Užduoti klausimai: 

ŠU SA Margarita Vagdarytė – kodėl skiriasi lankomumo maksimalūs skaičiai? 

KVK SA alumni Donatas Averkinas – kaip vertinote FSA veiklą ir kokie buvo pastebėjimai jiems? 

KVK SA Mindaugas Klumbys – kodėl nebuvo įgyvendintos 2 paminėtos veiklos? 

KVK SA alumni Viktorija – norėčiau sužinoti daugiau informacijos apie neveiksnių KVK SA narių 

sistemą ir jos rezultatai? 

KVK SA Kornelijus Mažonas – Ingrida Kalvaitytė praleido 4 Valdybos susirinkimus, kodėl ji 

nebuvo pašalinta? 

LSS Aistė Birmonaitė – kokių rekomendacijų turitė kaip Valdyba? 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė – Kaip pastūmėsite, kaip senoji Valdyba, kad visi neatlikti jūsų 

darbai būtų atlikti laikų naujosios Valdybos?  

 

6.SVARSTYTA. KVK SA Valdybos veiklos tvirtinimas. 

Už balsavo - 25    , prieš - 1    , susilaikė - 3 

NUTARTA: 

KVK SA Valdybos ataskaita patvirtinta 

 

7.SVARSTYTA. KVK SA Revizijos veiklos ataskaitos pristatymas. 

Rezivijos ataskaitą pristatė KVK SA Revizijos pirmininkė Ilona Šilaitė. 

Užduoti klausimai:  

KVK SA Agnė Tautavičiūtė – Kiek įvyko susirinkimų su FSA ir kaip buvo vertinama jų veikla? 

Pagal ką vyko stebėjimai? 

KVK SA Malvina Juozaitytė – ar aplankėte visus komitetų koordinatorius ir jų susirinkimus, kiek 

susirinkimų aplankėte? 

KVK SA Elena Zdanevičiūtė – Koks buvo grįžtamasis ryšys po aplankymo arba susitikimų su 

pirmininkais? 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė – Koks buvo grįžtamasis ryšys KVK SA be pastabų ir patarimų 

konferencijos metu? 

KVK SA Jordanas Ledinauskas – kaip nusprendėte, kad informacinių technologijų sritis (komitetas) 

nebuvo veikli jei visi darbai buvo atlikti? 



 
 

 

 

                                      
 

 

KVK SA Mindaugas Klumbys – kaip siūlote skatinti KVK SA narių atsakingumą? 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė –Kodėl siūlote išskirti prioritetus ir tikslus KVK SA ir išskyrėte 

tam tikras veiklas (socialinių,akademinių reikalų komitetai)? 

 

8.SVARSTYTA. KVK SA Revizijos veiklos ataskaitos tvirtinimas. 

Už balsavo - 20   , prieš - 0   , susilaikė - 9 

NUTARTA: 

KVK SA Revizijos veiklos ataskaita patvirtinta. 

 

9. SVARSTYTA. KVK SA įstatų pristatymas. 

Įstatus pristatė KVK SA Prezidentas Kasparas Nacius. 

Užduoti klausimai/pasiūlymai: 

KVK SA Elena Zdanevičiūtė – 17.2 gauti iš KVK SA struktūrinių organų išsamią informaciją apie 

KVK SA veiklą. 

KVK SA Kasparas Nacius - 20.3 gauti iš KVK SA struktūrinių organų išsamią informaciją apie 

KVK SA veiklą . 

Dainius Dikšaitis - Teisingai, kad tikrasis narys, yra studentų atstovas? Kaip jie atsiranda? 19.1 

KVK SA tikrieji nariai -  studentai, norintys prisidėti prie KVK SA veiklos , išlaikę žinių 

patvirtinimo testą ir kasmet mokantys nario mokestį (jeigu toks įvedamas Visuotinio susirinkimo 

metu), patvirtinti prezidento. 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė – 16.2 Pažeidimus svarsto Valdyba Prezidento teikimu. 19.2 

Pažeidimus nustato Valdyba Prezidento teikimu. Pasiūlymas - 18.5 pažeidimus svarsto Revizijos 

teikimu.  

KVK SA Indrė Leonova – 18.5 pažeidimus fiksuotu Valdyba arba prezidentas, o šalinti Revizija. 

ŠU SA Margarita Vagdarytė – 18.5 pažeidimus svarsto Valdyba ir teikia Revizijai. 

KVK SA Elena Zdanevičiūtė – 18.5 nėra tikslinga rašyti reviziją, nes prezidentas negali būti 

asocijuotas narys. 19.2 Pažeidimus svarsto Valdyba Revizijos teikimu.  

KVK SA Lukas Rubavičius – 19.2 darbo reglamentu nustatyta tvarka. 21.8 svarsto Valdyba 

Prezidento teikimu, darbo reglamentu nustatyta tvarka.  

KVK SA Indrė Leonova - Dėl asocijuotų narių į valdybą kreipiasi Prezidentas, dėl tikrųjų – 

Valdyba.  

KVK SA Indrė Leonova - Ar numatoma tvarka kaip atsiranda garbės nariai? 22.1 Prezidento 

teikimu.  



 
 

 

 

                                      
 

 

KVK SA alumni Kristina Šmotaitė – Ar galima prarasti garbės nario statusą ir kaip? 24.2 

pažeidimus svarsto Revizija, Prezidento teikimu, darbo reglamento nustatyta tvarka.  

KVK SA Kasparas Nacius - 27.3 pažeidimus svarsto Revizija Prezidento teikimu 

29.1 tvirtina įstatus, strategiją ir Darbo reglamentą. 

KVK SA Lukas Rubavičius (siūlymas dėl 29.1) – reglamentas turi būti lengvai keičiamas, tad prieš 

jo tvirtinimą atsiklausti alumni ir Garbės narių nuomonės. 

KVK SA alumni Gintarė Kareivaitė (siūlymas) - Patikslinti kada renkasi neeilinei konferencijai 

LSS Aistė Bikmanaitė – valdyba turi tvirtinti darbo reglamentą. 

KVK SA Donatas Averkinas – sudaryti darbo reglamento rengimo grupė ir perduoda Valdybai. 

KVK SA Indrė Leonova – 29.3 Valdybos ataskaitą pristato Valdybos pirmininkas panaikinti – 

patvirtinta bendru nutarimu. 

29.11 renka ir atšaukia Prezidentą... 

KVK SA Lukas Rubavičius -  35.3 ar gali prezidentas įgalioti kitą KVK SA narį sudaryti sandorį?  

KVK SA Vilius Makiejevas - 35.10 ar nereiktu patikslinti kurį narių sąrašą? 

Dainius Dikšaitis - Kokios drausminės nuobaudos? 

44. Renkamų narių skaičius sutampa su fakultetų skaičiumi. 

KVK SA Lukas Rubavičius (pasiūlymas) -  naikinti 48 punktą 

KVK SA alumni Viktorija - papildyti prie 49 punkto: pažeidus KVK SA įstatus ir kitus 

dokumentus. 

KVK SA alumni Donatas Averkinas - 51.10.2 pridėti darbo reglamento nustatyta tvarka. 

KVK SA Lukas Rubavičius - 51.10 Svarsto asocijuotų ir tikrųjų narių pažeidimus, darbo 

reglamento nustatyta tvarka. 

NUTARTA:  

Kvorumas yra (26 delegatai iš 32). 

1. 29.1 punktas Visuotinis susirinkimas sprendžia tik įstatus ir strategiją. už – 17, prieš – 4, susilaikė 

– 4  

2. 51.2 Tvirtina darbo reglamentą. Už – 22, prieš – 1, susilaiko – 2  

Kvorumas yra (28 delegatai iš 32). 

3. Valdyba tvirtina darbo reglamentą. Už -  27, prieš – 0, susilaikė – 1 

4. Po įstatų tvirtinimo bus formuojama darbo grupė dėl Darbo reglamento rengimo. 

 

10. SVARSTYTA. KVK SA įstatų tvirtinimas. 

Kvorumas yra (28 delegatai iš 32) 



 
 

 

 

                                      
 

 

Už I (bendrąją) dalį balsavo -  28   , prieš - 0  , susilaikė –0 

Už II ( Tikslai ir uždaviniai) dalį balsavo - 28   , prieš - 0 , susilaikė –0 

Už III (KVK SA struktūra) dalį balsavo -  28  , prieš - 0  , susilaikė –0 

Už IV  (KVK SA nariai jų teisės ir pareigos) dalį balsavo – 28     , prieš - 0 , susilaikė –0 

Už V (Visuotinis susirinkimas) dalį balsavo -  28  , prieš -  0 , susilaikė –0 

Už VI (Prezidentas) dalį balsavo - 28    , prieš -  0 , susilaikė –0 

Už VII  (Viceprezidentas )dalį balsavo - 28   , prieš -0   , susilaikė –0 

Už VIII (Valdyba) dalį balsavo -   27 , prieš - 0 , susilaikė – 1 

Už IX (revizija) dalį balsavo -  27  , prieš - 0  , susilaikė – 1 

Už X (prezidiumas) dalį balsavo - 28   , prieš - 0  , susilaikė –0 

Už XI (F SA) dalį balsavo - 28   , prieš - 0  , susilaikė –0 

Už XII (KVK SA finansinė veikla) dalį balsavo -  28  , prieš - 0   , susilaikė – 0 

Už XIII (Baigiamosios nuostatos) dalį balsavo - 28   , prieš - 0  , susilaikė –0 

Visi įstatai už – 28, prieš – 0, susilaikė – 0 

NUTARTA: Įstatai patvirtinti. 

 

11. SVARSTYTA. Darbo reglamento darbo grupė. 

Siūlymai: 

Indrė Leonova – save 

Jurgita Servaitė – save 

Kasparas Nacius – Gintarė Kareivaitė 

Indrė Leonova – Donatas Averkinas  

Indrė Leonova – Kasparas Nacius 

Indrė Leonova – Neringa Skrikytė 

Indrė Leonova – Lukas Rubavičius 

Kristina Šmotaitė  – Dainius Dikšaitis 

Agnė Tautavičiūtė – Elena Zdanevičiūtė  

Už darbo reglamento pateiktą iki 2016m gruodžio 1d.  – 21, prieš  - 5, susilaikė – 2 

NUTARTA: 

1. Bendru nutarimu darbo grupė patvirtinta. Ją sudaro: 

1. Indrė Leonova 

2. Jurgita Servaitė 

3. Donatas Averkinas 



 
 

 

 

                                      
 

 

4. Kasparas Nacius 

5. Neringa Skrikytė 

6. Lukas Rubavičius 

7. Dainius Dikšaitis 

8. Elena Zdanevičiūtė 

2. Darbo grupės pirmininkė -  Elena Zdanevičiūtė 

3. Darbo grupė darbo reglamentą pateikia iki 2016m. gruodžio 1d. 

 

12.SVARSTYTA. Kandidatų į Valdybą prisistatymai. 

Kvorumas yra (28 delegatai iš 32) 

Prisistatė Gerda Jagminaitė, Lukas Rubavičius, Jurgita Servaitė. 

Užduoti klausimai: 

Klausimas Lukui Rubavičiui: LSS Dainius Dikšaitis - Ką reiškia kognityvinis? 

Klausimas Jurgitai Servaitei: KVK SA Elena Zdanevičiūtė – kaip pasikeis darbas, kai tu Valdyboje 

būsi jau antrus metus? 

Pasisakymai: 

KVK SA Indrė Leonova – pasisakė už Luką Rubavičių 2 metus buvo mano komiteto narys ir jo visi 

pastebėjimai yra labai taiklūs, protingi. 

KVK SA Agnė Tautavičiūtė – pasisako už Jurgitą Servaitę, per tuos metus kol buvo KVK SA, ji 

įgijo daug patirties ir nusimano SA veikloje. 

KVK SA Elena Zdanevičiūtė – pasisako už Gerdą Jagminaitę, nes ji buvo Socialinių reikalų 

komiteto koordinatorė ir šis komitetas labai suaktyvėjo jos koordinavimo metu. 

 

13. SVARSTYTA. Kandidatų į Akademinę tarybą prisistatymas. 

Prisistatė Neringa Skrikytė. 

Užduoti klausimai: 

KVK SA Indrė Leonova – ar tu žinai kokias funkcijas atlieka akademinė taryba, gal galėtum kelias 

išvardinti? 

Siūlymai į laisvas 4 vietas:  

Indrė Leonova siūlo Luką Rubavičių. Lukas Rubavičius atsisako kandidatūros. 

Agnė Tautavičiūtė siūlo Gabrielę Viršilaitę. 

Indrė Leonova siūlo Vilių Makiejevą 

Jurgita Servaitė siūlo Deimantę Venckutę 



 
 

 

 

                                      
 

 

Užduoti klausimai: 

KVK SA alumni Simonas Kontrimas – ar netrukdys su studijomis tiek veiklų? 

KVK SA Deimantė Venckutė – gal jau esi sugalvojusi kokiu pirmu klausimu atstovautum 

akademinėje taryboje? 

KVK SA Mindaugas Klumbys – kaip žadi gerinti studijų kokybę? 

KVK Greta Dargevičiūtė – Ar atliktum kokius tyrimus, ar studentai yra patenkinti studijų kokybę? 

 

14.SVARSTYTA. Kandidatų į Prezidento postą pasisakymai. 

Pasisakė Kasparas Nacius. 

Užduoti klausimai: 

KVK SA Gerda Jagminaitė – Kokių pasiūlymų turėtum naujai savo komandai? 

KVK SA Kristina Abromaitė – Pakomentuok marketingo strategijos kūrimą? 

KVK SA Malvina Juozaitytė – Pliusai ir minusai savo antrosios kadencijos. Ka keisi? 

KVK SA Deimantė Venckutė – Ar bus skiriama daugiau dėmesio akademiniai sričiai? 

ŠU SA Margarita Vagdarytė  – Ar prezidentas turėtu daugiau dirbti išorėje ar viduje? 

 

15. Delegatų balsavimas. 

 

16.SVARSTYTA. KVK SA Revizijos komisijos rinkimas. 

Deimantė Venckutė į Revizijos komisiją pasiūlė Arvydą Ramanauską 

Elena Zdanevičiūtė į Revizijos komisiją pasiūlė Donatą Averkiną. 

Gerda Jagminaitė į Revizijos komisiją pasiūlė Agnę Tautavičiūtę 

Klausimai kandidatams: 

KVK SA alumni Gintarė Kareivaitė – Arvydai kokią matei stipriausią ir geriausią veiklą iš buvusios 

Revizijos ir ką galėtumėte perimti? 

KUSS Indrė Čedavičiūtė – Ar yra kažkur numatyta, kad 3 alumni nariai yra Revizijos komisijoje? 

KVK SA alumni Akvilė Gedrimaitė – Ką pasiūlysite naujo ir neminėto KVK SA nariams? 

KVK SA Kasparas Nacius – Ties kokiomis sritimis jūs norėtumėte dirbti? Kaip pasidalintumėte 

darbus? 

Balsavimas:  

Agnė Tautavičiūtė už - 25 , prieš - 0, susilaikė – 2 

Donatas Averkinas už - 27 , prieš - 0 , susilaikė – 0 

Arvydas Ramanauskas už - 25, prieš - 0 , susilaikė – 2 



 
 

 

 

                                      
 

 

NUTARTA: 

Kvorumas yra. ( 27 delegatai iš 32) 

Revizijos komisijos nariais tapo:  

1. Agnė Tautavičiūtė 

2. Donatas Averkinas  

3. Arvydas Ramanauskas 

Revizijos komisijos pirmininku išrinktas – Donatas Averkinas 

 

17.SVARSTYTA. Balsavimo rezultatų paskelbimas. 

Konferencijos pradžioje delegatų buvo 29 

Rasta biuletenių 27 

Už Gerdą Jagminaitę, kaip Valdybos narę balsavo - 23  , prieš - 1 , susilaikė – 3 

Už Luką Rubavičių, kaip Valdybos narį balsavo - 24  , prieš - 1, susilaikė - 2 

Už Jurgitą Servaitę, kaip Valdybos narę balsavo -  25 , prieš - 1 , susilaikė – 1 

Už Neringa Skrikytę, kaip akademinės tarybos narę balsavo - 23  , prieš - 1   , susilaikė – 3 

Už Deimantę Venckutę, kaip akademinės tarybos narę balsavo -  18 , prieš -  3  , susilaikė – 6 

Už Gabrielę Viršilsitę, kaip akademinės tarybos narę balsavo -  21 , prieš - 1    , susilaikė – 5 

Už Vilių Makiejevą, kaip akademinės tarybos narį balsavo - 22   , prieš - 2   , susilaikė – 3 

Už Kasparą Nacių, kaip prezidentą balsavo - 25    , prieš -  1  , susilaikė - 1 

NUTARTA: 

1. Išrinkti Valdybos nariai 

Jurgita Servaitė, Gerda Jagminaitė, Lukas Rubavičius. 

2. Išrinkti akademinės tarybos nariai: 

Neringa Skrikytė, Gabrielė Viršilaitė, Vilius Makiejevas, Deimantė Venckutė. 

3. KVK SA prezidentu išrinktas Kasparas Nacius 

 

 

 

Konferencijos pirmininkas    Dainius Dikšaitis 

 

Konferencijos sekretorius    Eisvina Pugačiovaitė 


